

一、隱私權保護政策的適用範圍

本隱私權保護政策內容，包括本應用程式如何處理在您使用服務時收集到的個人識別資料。隱私權保護政策不適用於本應用程式以外的相關連結網頁，也不適用於非本應用程式所委託或參與管理的人員。

1. Scope of Application of Privacy Protection Policy

The content of this privacy policy outlines how this application manages personally identifiable information collected when you use the service. The privacy protection policy does not apply to linked web pages outside this application or to individuals who are not entrusted by or involved in the management of this application.

二、個人資料之蒐集、處理及利用

本公司僅在台灣地區現行個人資料保護法的法律規定範圍內蒐集、處理及利用您的個人資料。本應用程式除有以下情形者外，不會自行修改、刪除、及任意提供、交換、出租或出售任何您的個人資料給其他個人或團體。

- 在您明確同意且僅用於相應目的的情況下。
- 法律明文規定。
- 內部分析與研究用途。
- 本應用程式若有委託廠商或個人協助蒐集、處理或利用您的個人資料時。

2. Collection, Processing, and Use of Personal Information

NAGATA Scale Co., Ltd. ("the company") only collects, processes, and uses your personal information in accordance with the legal provisions of the current Personal Data Protection Law in Taiwan. Except for the following circumstances, this application will not modify, delete, provide, exchange, rent, or sell any of your personal information to other individuals or groups without your consent.

- With your explicit consent and only for the intended purpose.
- The law clearly stipulates.
- Internal analysis and research purposes.
- If this application has commissioned vendors or individual to assist in collecting, processing, or using your personal information.

三、測量數據儲存、存取、刪除

測量數據將儲存在個人手機安裝的應用程式內，本公司不負責存取您個人測量數據，亦不會追蹤您如何使用。若使用者發生誤刪除數據或手機故障(包括但不限於)等遺失資料之情形，測量數據將無法尋回。

3. Measurement Data Storage, Access, and Deletion

The measurement data will be stored in the application installed on your personal mobile phone. Our company is not responsible for accessing your personal measurement data, nor will we track

how you use it. If the user accidentally deletes data or loses data due to cell phone failure (including but not limited to), the measurement data cannot be recovered.

四、資料上傳安全

本公司已實施 TLS 加密技術在內的措施，旨在保護您的個人數據免遭意外丟失以及未經授權的存取、使用、更改和披露。

4. Data Upload Security

The company has implemented measures, including TLS encryption technology, to protect your personal data from accidental loss and unauthorized access, use, alteration, and disclosure.

五、個人資訊

當您在此進行註冊或繼續使用服務時，本公司將蒐集您的姓名、公司(或任職單位)、地址、電話號碼、電子郵件地址(包括但不限於)等個人資料，只有在您同意的情況下才會被記錄，例如:建立客戶帳戶、透過線上應用程式傳輸相關資料。這些數據將根據現行個人資料保護法進行儲存以供處理或利用。

5. Personal Information

When you register here or continue to use the service, our company will collect personal information such as your name, company (or employer), address, phone number, and email address (including but not limited to). This information will only be collected with your consent. It will only be recorded under certain circumstances, such as when creating a customer account and transmitting relevant data through online applications. This data will be stored for processing or utilization in accordance with current personal data protection laws.

六、關於兒童及少年的資訊

本公司對兒童及少年的隱私權保護非常重視。為確保兒童及少年的權益，您應與您的家長(或監護人)一起閱讀並同意本政策，方得使用本服務。

當您使用本服務、或您/您的父母親(或監護人)將您的資料提供予本公司時，皆將被視為您或您的父母親(或監護人)同意本政策。

6. Information about children and teenagers

The company places great importance on protecting the privacy of children and teenagers. To ensure the rights of children and teenagers, you should read and agree to this policy with your parents (or guardians) before using this service.

When you use this service, or when you or your parents (or guardians) provide your information to the company, you or your parents (or guardians) will be deemed to have agreed to this policy.

七、隱私權保護政策之修正

本公司有權保有隱私權保護政策修訂之權利，修正後的條款將於新版本同一位置公告更改聲明，不另對用戶進行個別通知。若您對本隱私權保護政策有任何問題，請直接與永泰度量衡有限公司聯繫。

7. Amendments to the Privacy Protection Policy

The company reserves the right to revise the privacy protection policy. The revised terms will be announced in the same location as the change statement in the new version, without individual notification to users. If you have any questions about this privacy protection policy, please contact NAGATA Scale Co., Ltd. directly.

八、本隱私權保護政策若有未盡事宜，悉依台灣地區相關規定及法令辦理，並適用中華民國法律，且合意以台灣台南地方法院為管轄法院解決糾紛。

8. If there are any matters not covered in this privacy protection policy, they will be handled in accordance with the relevant regulations and laws of Taiwan, and the laws of the Republic of China will apply. It is agreed that the Tainan District Court in Taiwan will have jurisdiction to resolve disputes.